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Zápis zjednání komise výstavby ze dne

13.2. 2019

Vložil Radomír Orkáč dne 4.3.2019 v 8:08

Je mi ctí a potěšením zveřejnit zápis komise výstavby. Nové složení komise, především předseda

Jiří Skalský, informuje o své aktivitě doslova na jedničku s hvězdičkou;-) Pokud někoho zajímají

informace z agendy této komise, měl by si zápis rozhodně přečíst. Přestože nikdy zápis nezahrne

 

všechny informace, které padnou na jednání, z tohoto zápisu se dozvíte vše podstatné, včetně

plnění úkolů jednotlivých členů! Planovane akce

Zápis zjednání komise výstavby, dopravy a ekologie ze dne 13.2. 2019 30 06-04— GU|áŠ0Vé hOdy

jednací místnost na ÚMOb Hrabová SO 0604- Ukliďme ČESKO 2019 [09-00]

Po 08.04. Květinové vazby [16.00]

Út 09.04. Třídní schůzky v ZŠ [16.00]

Čt 11.04. Přerušení dodávky el. [07.30]

Pá 12.04. Den otevř. dveří Šídlo [16.00]

Čas: 16:00 — 19:00

Přítomní: všichni členové, omluven Petr Blanár

Hosté: Svatava Králová a Ing. Jana Faicová

. , ,_
Ne 14.04. Divadlo pro dětí [10.00]Body jednani.

15.-17.04. Vývoz nebezpečného odpadu

1) Kontrola bodů z minulého zasedání komise: Čt 25.04. Kateřinský běh Hrabovou [17.00]

So 27.04. Vítání občánků

Út 30.04. Filipojakubská noc

Út 30.04. Uctění obětí války [15.00]

Čt 02.05. Zápis do MŠ Klubíčko

80 11.05. Spolu ruku v ruce

St 15.05. Štafetová míle [17.00]

- Ad 1) Osvětlení kostelíku — Ing. Jana Falcova informovala komisi 0 skutečnosti, že zeleň

v okolí kostelíku nebyla vysazena dle osazovacího plánu. Stromy stínící umělému osvětlení

zhodnotí po jejich olistění dendrolog a zváží případnou možnost ořezu. Změna rozmístění

osvětlovacích sloupů je otázkou až 5 let (projekt, územní řízení apod.).

- Ad 2) Rozšíření veřejného osvětlení

- a) mezi ulicemi Poplužní a Bělskou a od Bělské po Novou Bělou — lng. Faicová ve

spolupráci s místostarostkou se pokusí o zvýšení priority naší žádosti.

- b) ulice na Hurtě — žádost odešla 8.1. 2019.

- c) ulice Lužná — žádost odešla 8.1. 2019.

Více v kalendáři...

Twitter

- Ad 3) Problém s developerským projektem mezi ulicemi na Hurtě a K Pilíkům —

stavební firmy v rozporu se stavebním povolením využívají jako příjezdovou komunikaci Tweety od uživatele @Hrabovalnfo

ulici Bělskou. Aktuálně je stavba zastavena z podnětu občanů. Dle vyjádření lng. Jany Faicove'

nelze obecně zastavit stavbu z důvodu neplnění podmínek uvedených ve stavebním povolení. __ Hrabová JMO

- Ad 4) Kanalizace na jižním konci MOb — lng. Noga z Magistrátu města Ostravy zatím .. @Hrabovamfo

neodpověděl na dotazy lng. Jany Faicové. Obecně je na Magistrátu města Ostravy stop stav do ÚMOb! Spo'ky TORAL' a zelená HrabOVá Vás 2V0”
na jarní úklid přírody v Hrabově v rámci akce Ukliďme

Česko. Dobrovolníky prosíme, aby v 6.4. 2019 přišli

realizační dokumentace, k dispozici je pouze vodoprávní povolení. Komise doporučuje na jeden z těchto srazů: 9:00 hod. park Hrabovjanka;

starostovi obce neustávat v tlaku na kompetentní představitele vedení města Ostravy. 9315 ŽGIGZHÝ mOST ""921 HrabOVOU a

\Ircfimnuom hrahnt/g Inřnldn1 Gin/1 ln/t /i <|.zl

doby, než se nové politické vedení seznámí se stavem věcí. Pro realizaci stavby chybí

httpsz/lwww.hrabova.info/2019/03/04/zapis—z-jednani-komise—vystavby-ze-dne-13-2-2019/
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- Ad 5) Chybějící chodníky - chodník od hasičské zbrojnice po autobusovou zastávku

Kostelík. Chodník letos nejspíše nebude, finanční výbor navrhl snížit některé položky

v rozpočtu tak, že aktuálně chybí například 4 mil. Kč na rekonstrukci školní družiny. Dodatečná

poznámka (lng. Rundt) — Finanční výbor doporučil použití rozpočtových výdajů ve výši 1450 tis.

na výstavbu chodníku /schvá|eno zastupitelstvem 17.12. 2018.

- Ad 6) Zneprůjezdnění ulice Bažanovy směrem ke hřbitovu. Ing. Jana Faicová oslovila

OZO — to oznámilo, že průjezd nepotřebuje. S ohledem na stav propustku budou muset být na

Bažanové ulici osazeny dva demontovatelné sloupky. Klíče budou k dispozici mimo jiné na faře.

Návrh předkládáme radě MOb Hrabová včetně návrhu na úpravu dopravního značení. Pro toto

řešení hlasovali všichni přítomní členové komise kromě jednoho, který se zdržel hlasování.

- Ad 7) Rozsrreni

investorem.

odlehčovacího kanálu — Ščučí — lng. Jana Faicová zjistí, kdo bude

- Ad 8) Oprava cesty K Pilíkům — do konce února bychom měli dostat cenovou nabídku od

firmy Strabag na opravu úseku v majetku obce (poptávku zadal pan starosta, lng, lgor

Trávníček). Ostatní úseky zůstávají nadále v řešení.

- Ad 9) Betonové základy po stožárech trolejového vedení na ulici Domovské — komise

udělá průzkum a navrhne seznam objektů. Jejich odstranění pomocí těžké mechanizace by

úřad MOb Hrabová následně objednal u vybrané firmy.

- Ad 10) Územní plán — komise projednala připomínky k územnímu plánu s tímto výsledkem —

dáváme podnět radě MOb Hrabová navrhnout změny v územním plánu tak, aby plochy

B225(U856), B 216(U854), 8221 a 8224 byly plochy určené pro ostatní zeleň. Zdůvodnění —

jedná se o plochy nevhodné pro výstavbu s ohledem na možnost realizace kanalizace a také

s ohledem na zachování ulice Domovské jako pěší zóny. Dále navrhujeme změnu plochy mezi

areálem TJ Sokol a ulicí Mostní na plochu určenou pro sport.

- Ad 11) Vlečka do průmyslové zóny — lng. Jana Faicová informovala komisi, že je to

v plánech krajského územního plánu, na který nemáme vliv.

- Ad 12) Rekonstrukce VO na Šídlovci — koordinace plánu výsadby zeleně s VO probíhá

v rámci stavebního odboru

- Ad 13) Parkoviště u školy — aktuálně leží problém na odboru životního prostředí — čekáme

na odpověď.

- Ad 14) Nová výstavba bytů mezi ulicí Paskovskou a Domovskou — nikdo z občanů,

účastníků řízení se neodvolal.

- Ad 15) Výstavba RD na ulici Závadova — nic se nemění, investor zatím nemá zájem.

- Ad 17) Kruhové objezdy — počkáme na předání kruhového objezdu na ulici Mostní městu,

to následně předá do správy MOb Hrabová. Počkáme na konkrétní žádosti jednotlivých

subjektů, které avizují zájem o převzetí péče o zeleň uprostřed kruhových objezdů na Mostní

a u Makra. Aktuální stav s realizací bypasu u kruhového objezdu u Makra ověří lng. Faicová.

- Ad 18) Bezalkoholová zóna u Tesca — komise dává podnět radě MOb Hrabová rozšířit

stávající bezalkoholovou zónu až za protihlukovou stěnu — namátkovou kontrolu budou

provádět příslušníci městské policie.

2) Pilíky

Komise projednala aktuální stav rekultivace oblasti kolem Pilíků. Robin Vašnovský udělá rešerši

dokumentů s cílem objasnit aktuální situaci problému s odpadními vodami vyústěnými do Pilíků.

Dokumentaci obdrží od předsedy komise.

3) Strategický plán rozvoje

Komise navrhuje radě MOb Hrabová doplnit do strategického plánu bod — Optická infrastruktura,

ve kterém se předpokládá vytvoření vhodných podmínek pro postupné vybudování optické

infrastruktury v celém MOb Hrabová určené jak k vytvoření internetové konektivity, tak i pro

kamerový systém a další obecně prospěšné komunikační technologie.

4) Rozdělení kompetencí v rámci komise

https://www.hrabova.infol2019/03/04/zapis-z-jednani—komise-vystavby-
ze-dne—13-2—2019/  

Zápis zjednání komise výstavby ze dne 13.2. 2019 - Hrabováinfo

v lolullluvciii.iuuuuvu.uuu11_u \ ulu—T/ uvn- um. . .

Ukliďme Česko: Pomůžete nám..;

Zítra se opět po roce dobrovolníci...

hrabovainfo
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Hrabová .Info

© Hrabovalnfo

SMS IntoKanál Hrabové:

Kontejnery na zelený odpad budou letos k dispozici v

oploceném prostoru za úřadem každý pátek od 13 do

16 hod. a v sobotu od 9 do 15 hod. Začínáme v pátek

5. dubna 2019.

Ing. Jan Socha, tajemník

úřadu.hrabova.inio/201 9/03/27/kon. ..

Kontejnery na zelený odpad (od...

Kontejnery na zelený odpad budo...

hrabovainfo
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Hrabová .lnfo

© Hraboval nfo

Minulý týden proběhl v Hrabové posezónní úklid

chodníků a ulic, po kterém zůstal na krajnici

Paskovskě ulice prach a štěrk. O čištění Paskovské

ulice se starají Ostravské komunikace a.s. a ty začaly

tento nedostatek řešit... právě dnes.

a
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@ Hrabovalnfo

Chlapi z nádvořní čety si dnes mákli, protože opět

odváželi pneumatiky z ulice U Řeky a pak si ještě

odskočili vyčistit odtoky a kanály na Mostní.
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Hrabová .Info

©Hrabovalnio

Rukavice pro Ukliďme Česko

Našel by se zde zástupce nějaké firmy, která by
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Komise předběžně projednala rozdělení oborového zaměření jednotlivců či skupinek členů

komise. Definitivní zaměření členů komise bude projednáno na příštím zasedání komise.

5) Investiční plán města na vybudování cyklostezky na levém břehu

Ostravice

Ing. Rundt — připomněl komisi investiční plán města na vybudování cyklostezky na levém břehu

Ostravice mezi Paskovem a Mostní ulicí v Hrabově. Paní Králová k tomuto poznamenala, že

aktuálně nejsou v rozpočtu města na tuto akci peníze. Z hlediska předpokládané vytíženosti by

byla důležitější cyklostezka mezi průmyslovou zónou a Hrabůvkou, na kterou bohužel rovněž

nejsou k dispozici žádné finanční prostředky.

6) Přemístění dopravní značky „přikázaný směr objíždění“

Paní Jana Batelková předložila podnět na přemístění dopravní značky „přikázaný směr objíždění“

u kříže na ulici Jestřábského. Paní Svatava Králová si tento problém vzala na starost. Poznámka

paní Svatavy Králově — Značka byla již odstraněna,

7) Využití dřeva z prořezu stromů

Paní Jana Batelková předložila návrh na využití dřeva z prořezu stromů na Šídlovci — například na

výrobu laviček podél ulice Domovské. Paní Svata Králová informovala komisi o tom, že žádné

stromy vhodné na výrobu laviček nejsou v nejbližší době v plánu kácení. Kromě toho je problém

s umístěním laviček pode'l Domovské tak, aby nebránily průjezdu a zimní údržbě komunikace.

Musely by být umístěny ve svahu a to by bylo v případě laviček z kmenů stromů obtížně řešitelné.

Zapsal Jíří Skalský

Pozn. redakce Hrabová,/nfo: Chtěl bych k zápisu dop/nit informaci, že úkol 6. 16 z minulého

jednání komise jsem splnil dne 20.12. 2019, respektive v tento den jsem na webu obce zveřejnil

chybějící strategický plán rozvoje ( Vytvořeno Radomír Orkáč Čt 20. prosinec 2018 ).

Autor: Radomír Orkáč
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spolku TORALI věnovala/zaplatila rukavice pro

sobotní Ukliďme Česko? Balíček obsahoval pouze

třicet rukavic, které jsem již rozdal velocipedistům,

myslivcům a Brembu.

radomir©orkac.cz / 604715917
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Dnes se nám v Hrabové porouchal autobus a v

dopoledních hodinách byl opravován na zastávce

Kostelík;—)
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Hrabová .lnfo

© H rabovalnlo

Dnes se Střední zahradnická škola, Ostrava,

postarala o likvidaci větví a křovin v parku před

budovou úřadu v Hrabové.
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© Hrabovalnfo

Oznámeno instituci: TORALI z.s., ÚMOb Ostrava —

Hrabová

Prosíme o správně nasměrování značky.

zmapujto.cz/issuestatic/1 5. ..

Poškozená dopravní značka, zr...
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Zápis zjednání kulturní komise ——

6.3. 2019

Vložil Radomír Orkáč dne 8.3.2019 V 23:02

Zápis březen/2019

zjednání kulturní komise

konaný dne 6.3. 2019 v Hrabové

Přítomni: Kopitzová V., Houžvička M., Jochec Fr., Kročková V., Slepička M., Bollogová |.,

Omluvena: Procházková V.

Návrh programu:

- Květinové vazby, 8.4. 2019

- Zájezd do Kroměříže 3.5. 2019

- Beseda 14.5. 2019

- Připravované akce — výhled

- Různé

Ad 1) Květinové vazby, 8.4. 2019

V 16.00 hod. zasedací místnost ÚMOb Hrabová, květinové jarní vazby včetně ukázky pletení

velikonoční pomlázky z proutí

Ad 2) Zájezd do Kromeríze dne 3.5. 2019 pro ženy připravovaný ve spolupráci se Svazem žen

Hrabová

Přihlášení účastníků tohoto zájezdu proběhne od 24.4. 2019 u p. Bologové na ÚMOb Hrabová

Ad 3) Beseda 14.5. 2019 od 17.00 hod

Beseda na téma “K výstavbě a dějinám kolonie vítkovických železáren v Hrabové" s podtitulem „K

80 výročí zahájení výstavby Šídlove“ se uskuteční v zasedací místnosti ÚMOb Hrabová, přednáší

Mgr.Radomír Seďa

Ad 4) Připravované akce — výhled

- letní olympiáda seniorů na hřišti TJ Sokol Hrabová

- orientační běh

- Beseda k 30. výročí „sametové revoluce“ se uskuteční dne 16. 112019 v zasedací místnosti

ÚMOb Hrabová, po besedě je plánován lampionový průvod. Přednáší PhDr. Martin Juřica.

- Vánoční koncert 15.12. 2019

httpszl/wwwhrabova.info/2019/03/08/zapis—z-jednani-kulturnt—komise-6-3—2019/
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Plánované akce

So 06.04. Gulášove hody

80 06.04. Ukliďme česko 2019 [09.00]

Po 08.04. Květinové vazby [16.00]

Út 09.04. Třídní schůzky v zs [16.00]

Čt 11.04. Přerušení dodávky el. [07.30]

Pá 12.04. Den otevř. dveří Šídlo [16.00]

Ne 14.04. Divadlo pro děti [10.00]

15.—17.04. Vývoz nebezpečného odpadu

Čt 25.04. Kateřinský běh Hrabovou [17.00]

80 27.04. Vítání občánků

Út 30.04. Filipojakubská noc

Út 30.04. Uctění obětí války [15.00]

Čt 02.05. Zápis do MŠ Klubíčko

So 11.05. Spolu ruku v ruce

St 15.05. Štafetová míle [17.00]

Vice v kalendáři...

Twitter

Tweety od uživatele ©Hrabovalnío

Hrabová .lnfo

© Hrabovalnto

ÚMOb, spolky TORALI a Zelená Hrabová Vás zvou

na jarní úklid přírody v Hrabové v rámci akce Ukliďme

Česko. Dobrovolníky prosíme, aby v 6.4. 2019 přišli

na jeden z těchto srazů: 9:00 hod. park Hrabovjanka;

9:15 železný most mezi Hrabovou a

\lrafimnuam hrqhnua MFA/”NH cln/1 IDA/1 ILA
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Ad 5) Různé

- Pozvání potomků Viléma Závady k návštěvě Hrabové.

- Účast Hrabové v oeloměstské akci „Léto na kole 2019“.

- Podpora přihlášení „Lesního parku Hrabovjanka“ do soutěže „Ostravská stavba roku 2018

a „Stavba MSK 2018".

Další schůzka KK: 10.04. 2019 v 16.00 hod. na ÚMOb Hrabová

Autor: Radomír Orkáč
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SMS infoKanáI Hrabové:

Kontejnery na zelený odpad budou letos k dispozici v

oploceném prostoru za úřadem každý pátek od 13 do

16 hod. a v sobotu od 9 do 15 hod. Začínáme v pátek

5. dubna 2019.

Ing, Jan Socha, tajemník
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@Hrabovalnfo

Minulý týden proběhl v Hrabové posezónní úklid

chodníků a ulic, po kterém zůstal na krajnici

Paskovské ulice prach a štěrk. () čištění Paskovské

ulice se starají Ostravské komunikace a.s. a ty začaly

tento nedostatek řešit... právě dnes.
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Chlapi z nádvořní čety si dnes mákli, protože opět

odváželi pneumatiky z ulice U Řeky a pak si ještě

odskočili vyčistit odtoky a kanály na Mostní.
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Našel by se zde zástupce nějaké firmy, která by
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Dle platného usnesení RMOb Hrabová souhlasila s navrácením oficiální facebookové skupiny „Hrabová“

zpět do správy redakce serveru Hrabová.Info a pověřila radního Ing Radomíra Orkáče předáním skupiny,

kterájiž od 1 1. 2019 měla přestat být oficiálním informačním kanálem obce.

To se však nestalo.

Již z prostého zhlédnutí veřejně přístupné facebookové skupiny ke dni 15. l. 2019 je zřejmé, že facebooková

skupina Hrabová je v rozporu s usnesením orgánů MOb Hrabová nadále oficiálním informačním kanálem

obce.

To je zřejmé z:

1. popisu fcb skupiny Hrabová ve znění: „Facebooková skupina městského obvodu Ostrava-

Hrabová. “
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Facebookova' skupina městského obvodu

Ostrava-Hrabová. Informace na jednom místě

M ,I,
pro občany a příznivce této starobylé obce.

2. facebooková skupina Hrabová, která má být spravována soukromou redakcí Hraboválnfo, je

skupinou facebookové stránky Ostrava—Hrabová označené oficiálním znakem obce:
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3. jedním ze správců facebookové skupiny Hrabová, která má být spravována soukromou redakcí

Hrabová.Info, je městský obvod Ostrava — Hrabová označený znakem obce a nápisem Státní

organizace:
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4. správce facebookové skupiny Hrabová, která má být spravována soukromou redakcí

Hraboválnfo, městský obvod Ostrava - Hrabová označený znakem obce, sdílí V soukromé fcb

skupině Hrabová odkazy na zprávy bulvárního charakteru a na soukromé webové stránky

WWW.hrabova.info:
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Požaduji proto:

l. splnění usnesení 3/93. Rady městského obvodu Hrabová ze dne 12. 12. 2018

2. vyvození zodpovědnosti radního Ing. Radomíra Orkáče za nesplnění pověření rady

3. odstranění městského obvodu Ostrava - Hrabová, označeného znakem obce, ze správců,

moderátorů a členů soukromé facebookové skupiny Hrabová spravované redakcí Hraboválnfo

4. konec sdílení zpráv bulvárního charakteru a odkazů na soukromé webové stránky

www.hrabova.info na soukromé facebookové skupině Hrabová městským obvodem Ostrava -

Hrabová, označeným znakem obce

5. odstranění popisu soukromé facebookové skupiny Hrabová ve znění: „ Facebooková skupina

městského obvodu Ostrava—Hrabová. “

Dne 15. l. 2019 V Ostravě—Hrabové

MUDr. Rostislav Gromnica, Ph.D.

zastupitel městského obvodu Hrabová
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Socha Jan

Od: Radomír Orkáč <radomír©orkaccz>

Odesláno: 8. března 2019 12:50

Komu: Socha Jan

Předmět: Re: Kontrolní výbor a vyjádření RMOb Hrabová

pá 8. 3. 2019 V 12:48 odesílatel Socha Jan <JSDoha/ď,)ostrava—hrabova.cz> napsal:

Přečtěte si své vlastní články na Hrabova.info a fcb Hrabová a svou vlastní korespondenci a budete mít, co jste

spáchal. Nemám čas ani náladu v pátek odpoledne vyhledávat, koho jste tento týden napadl, urážel a

dehonestoval.

O mailech samozřejmě vím, ale psal jste na Hraboválnfo a FB, čili nic takového neexistuje, že ano?

Pro dnešek s touto neplodnou korespondenci končím, protože naštěstí kromě vašich podezření, urážek,

vykopaných válečných seker a hledání viníků bych se rád věnoval své rodině.

Totéž přeji i vám. Jednou se vám to totiž vymstí.

JS

From: Radomír Orkáč [mailto:radomirngrkac.cz]

Sent: Friday, March 8, 2019 11:59 AM

To: Socha Jan

Subject: Re: Kontrolní výbor a vyjádření RMOb Hrabová

pá 8. 3. 2019 V 11:58 odesilatel Socha Jan <JSOchafllostrava—hrabova.cz> napsal:
 

Kdo uráží bezdůvodně mé podřízené na svém privátním webu a poloveřejném obecním facebooku se nemůže

tvářit, že si toho nikdo nevšimne a vystavuje se případným následkům. Jsem si jist, že Ing. Faicová ani lng. Ziobrová

neprovedly nic, za co byste je měl jako jeden z 5 radních odsoudit. Proti neoprávněným soudům budu své

podřízené bránit.

Pokud na řádném jednání dokážete jejich vinu, možná změním názor. Do té doby budu hájit jejich i svoji čest.

Sem s tím, co jsem napsal o paní Ziobrove' a paní Faicové...

 



JS

From: Radomír Orkáč [mailto:radomir©orkac.c;]

Sent: Friday, March 8, 2019 11:52 AM

To: Socha Jan

Subject: Re: Kontrolní výbor a vyjádření RMOb Hrabová

Soulad se spravnim radem mi plne vyhovuje.

Zmapujto a dotazy obcanu je pro me jednodussi resit jako podnety.

Kdo kryje jednani podrizeny a nadrizenych, ktera jsou proti mym sousedum a obcanum Hrabove, toho

opravdu jako nepritele vidim.

Odesláno z iPhonu

8. 3. 2019 V 11:47, Socha Jan <1SochaaDostrava-hrabova.cz>2

Proti kontrolnímu výboru nemám vůbec nic. Je to orgán zastupitelstva a má se zodpovídat

nejdříve zastupitelstvu.

Práci mi přiděluje můj nadřízený, a to Vy nejste. Starosta mi tento úkol neuložil. Materiálů pro

jednání 8.Rl\/l0b je již ted'více než SO.

Nechápu, proč byste zrovna se mnou měl motiv bojovat.

Myslel jsem, že jsme na jedné lodi.

Odmítám v neproduktivní debatě pokračovat a na Vašich mnoho více méně relevantních otázek

budu nadále odpovídat v souladu se správním řádem.

Chytáte se totiž každého slovíčka a v každé osobě kolem sebe vidíte okamžitě nepřítele, kterého je

nutno deptat, dehonestovat a trestat. Nemám

JS

From: Radomír Orkáč [mailto:radomir©orkac.cz]

Sent: Friday, March 8, 2019 10:13 AM

To: Socha Jan

Subject: Re: Kontrolní výbor a vyjádření RMOb Hrabová

Absolutně nerozumím, co přesně máte proti kontrolnímu výboru, když já vas žádal o

zařazení bodu na jednání RMOb,

pokud byste mohl, tak vytvoření materiálu, ale v pořádku, respektuji Váš pohled a proto



jsem návrh usnesení připravil

s Milanem Slívou.

Chcete-lí boj, máte ho mít. Tím nevyhrožuji, POUZE se zaměřím na Vaši práci a Věřte, že

posledních 14 dnů

byl pouze začátek.

pá 8. 3. 2019 V 9:56 odesílatel Socha Jan <JS0C11a@ost1‘ava—h1‘abova.cz> napsal:
 

V § 117/1 a 118/1 a 119/4-5 platného zákona o obcích.

Ing.Jan Socha

tajemník

Úřad městského obvodu Hrabová

Bažanova 174/4, 720 00 Ostrava—Hrabová

T +420 599 420 109

M+725 940 318

E JSocha@ostrava—hrabova.cz

W www.05trava—hrabova.cz

From: Radomír Orkáč [mailto:radomir@orkac.cz]

Sent: Friday, March 8, 2019 8:33 AM

To: Socha Jan

Subject: Re: Kontrolní výbor a vyjádření RMOb Hrabová

V čem konkrétně: to rozporuje zákonu o obcích?

 

pá 8. 3. 2019 V 8:04 odesílatel Socha Jan <JSOcha@ostrava—hrabova.cz> napsal:

Dobrý den,

 



tento materiál pro jednání RMOb 13.3.2019 připravovat nebudu, neboť odporuje zákonu o

obcích.

lng. Jan Socha

tajemník

Úřad městského obvodu Hrabová

Bažanova 174/4, 720 00 Ostrava—Hrabová

T +420 599 420 109

|Vl+725 940 318

E JSocha@ostrava—hrabova.cz

W www.05trava—hrabova.cz

From: Radomír Orkáč [mailto:radomir©orkac.cz]

Sent: Thursday, February 28, 2019 8:36 AM

To: kristina.ospa|ikova; jirina.kelnarova; Socha Jan

Cc: Slíva Redakce Hrabová; <ilona.hromadkova©email.cz>

Subject: Kontrolní výbor a vyjádření RMOb Hrabová

Dobrý den, pane tajemníku.

Prosím o přípravu materiálu/bodu najednání RMOb Hrabová,

kde se vyjádříme kontrolnímu výboru k užití znaku obce ve fotogalerii manželů Hromádkových a

FB stránce, kterou vytvořil editor Hrabovských listů Milan Slíva a která je tak v souladu s

potřebami bývalé mediální komise a navíc i koresponduje s diskuzí na radě, kdejsme se o tom již

v minulosti bavili. Bylo to v souvislosti s navrácením FB skupiny do správy redakce Hraboválnfo.

Výstupem RMOb by mělo být usnesení, že oba tyto kanály byly vytvořeny s vědomím a potřebami

RMOb Hrabová a facebooková stránka Ostrava—Hrabová je oficiálním informačním kanálem

našeho městského obvodu, pod jeho správou.
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Socha Jan

Od: Faicová Jana

Odesláno: 12. března 2019 11:25

Komu: Socha Jan

Předmět: FW: 8. RMOb — roznos č.3b

poslal to radě, Ospalíkové a Kelnarové

From: Radomir Orkáč [mailto:radomir@orkac.cz]

Sent: Friday, March 08, 2019 9:24 AM

To: rada; kristina.ospalikova; jirina.kelnarova; Faicové Jana

Subject: Re: 8. RMOb - roznos č.3b

Vladi, prosím, pozvi kontrolní výbor na jednání RMOb Hrabová ohledně bytových domů a znaku

obce.

Úřad se snaží záležitost ohledně bytových domů a nedoručení podnětu občanů ututlat.

Tohle napsala paní Faicová pouze mně, z kopie byl dokonce odstraněn1 pan tajemník, nepřekvapuje

mě, proč.

Týká se to bytových domů a můj nález (souhlas mimo rozhodnutí RMOb ohledně bytových domů) a

níže

uvedené usvědčuje paní Falcovou ze lži a předpokládám (počkáme na návrat starosty)ze oba ze

křiváctví

a jednání PROTI občanům. Onen dokument již má místostarostka a dnes bude předán kontrolnímu

Výboru.

po 25. 2 2019 v 12:41 odesílatel Faicová Jana <JFaicova(éDostrava—hrabova.cz> napsal:

Parc.c. 716/4je část ul. Domovská, na kterou se navrhuje napojení chodníčků pro pěší

Usnesení se souhlasem k tomu není a starosta se podepsal na situaci bez konzultace s kýmkoliv.

Více níže...

pá 8. 3. 2019 V 8245 odesílatel Socha Jan <JSochaúDostrava—hrabova.cz> napsal:
 

Dobrý den,

|< poznámce, že mám emaily rozesílat na uvedené emaily, uvádím, že jsem dne 22 2.2019 rozeslal na tyto emaily

dokument a ŽÁDNÝ k adresátovi nedorazil. ProtoJsem stejný dokument zastupitelům rozeslal na privátní emailové

adresy, kcemuž mám od zastupitelů souhlas. Pokud v dobé od 22.2.2019 se níže uvedené emaily zprovoznily, měl

bych být autorem otom informován, což se nestalo. Proto jsem včera rozeslal materiály pro jednání 8. RlVlOb na

adresy, o kterých vím,že spolehlivě adresátovi dorazí. Priste tedy budu akceptovatjiž nové, snad funkční adresy.

Toto je však podružný důvod, proč se ozývám.

A nepsal jsem Vám onoho 22.2. 2019 následující? Nepřekvapuje mě, že se snažíte házet vinu na

druhé...

From: Radomír Orkáč [mailto:radomir©orkac.cz]

Sent: Friday, February 22, 2019 1:05 PM

 



To: Socha Jan

Subject: Re: FW: zápis z finančního výboru ze dne 19.2.2019

Jeste Vam neco poradím...

Kdyz budete psat na radaGDostrava-hrabova.cz nebo zastupitelstvoáůostrava-hrabova.cz, tak se Vas

ten problem

ovanetu mozna nedotkne a nemusíte na to myslet...

Do budoucna to je pro Vas i jednodussi na zapamatovani...

K některým kontroverzním názorům pana radního lng. Orkáče podotýkám:

1) Připravované body jednání Rady by se měly projednat a vysvětlit na jednání Rady. Jednání Rady je ze zákona

neveřejné, proto v této připravované fázi vtahovat do jednání další osoby či veřejnost není žádoucí.

Každého jednání RMOb v minulém funkčním období se účastnil neradní pan Chlupatý (za kontrolní

výbor), je pro mě překvapením,

že takový pěkný zvyk neplatí automaticky pro současný kontrolní výbor.

2) Jak otázka výstavby bytových domů Spa Living, tak záležitost uvažovaných průmyslových podniků v areálu

Tchas (viz. dopis p. Richtera z 27.2.2019) jsou na pořadu jednání 8.Ri\/|Ob.

Žádal jsem o oficiální stanovisko, proč byla zadržena pošta přes podatelnu. Za tímto požadavkem si

stojím.

Ptám se, již všichni adresáti dostali to co pan Richter předal dne 7.1. 2019?

Přes podatelnu to bylo podáno zvlášť RMOb a zvlášť ZMOb, pokud se pletu, mám špatné informace

a omlouvám se.

Nicméně RMOb měla být informována hned, za tím si stojím.

3) 0 tom, kdo se jednání RIVIOb mimo radní zúčastní, rozhoduje předsedající, tj. starosta. V době jeho

nepřítomnosti místostarostka.

Děkuji za upozornění, nicméně kontrolní výbor chtěl s Radou obce projednat některé záležitosti a to

je uvedeno v jeho zápisu.

Mně je jasné, že kauzu bytových domů chcete ututlat, protože úřad a dost možná i starosta jste

selhali, ale jak jsem psal

křiváctví krýt nebudu, nikdy a nikomu!



Vladi, prosím, pozvi kontrolní výbor na jednání RMOb Hrabová ohledně bytových domů a znaku

obce.

4) Jako tajemník zodpovědný za činnost úřadu odmítám bez projednání tvrzení, že stavební odbor, či jeho vedoucí

lžou nebo že jednají proti občanům.

Ano, proto to chci projednat před kontrolním výborem. Po projednání tvrzení doufám, že z toho

vyvodíte příslušná opatření.

5) Nelíbí se mi, aby radní bez hodnověrných důkazů dehonestoval úřad a jeho vedoucí na privátním webu

www.hrabova.info a na facebooku Hrabová.

Děkuji za zpětnou vazbu, ani trošku mě nezaskočila. Když se kácí les, létají třísky... a kdo je vedoucí,

zodpovídá za své podřízené.

A nyní něco k samosprávě:

Pokud radní (člen koalice) má výtky vůči svému koaličnímu partnerovi, měli by si spor vyříkat na koaličním jednání a

neprezentovat své výhrady před opozicí, ne—ll veřejností. Obávám se, že ani na jednání Rady v době nepřítomnosti

starosty se podezření a výrazy "Podrazáctví, lži a házení klacků pod nohy opravdu tolerovat nebudu... ll! To

se radši budu poroučet, což sice oceníte, ale na křivárnách se podílet nehodlám“ nevyřeší. Známý

bělehradský puč na ministerského předsedu Klause nechť je mementem.

Mohu Vás všechny uklidnit. Já jsem kauzu nejen nenačasoval, ale navíc veřejnost s tím seznámím až

po návratu pana starosty z dovolené.

Chci věřit, že je Rada dělný orgán, který o problémech jedná věcně a konstruktivně a že má zájem jednat

ve prospěch svých občanů. Za úřad, který řidím, jsem o tom přesvědčen.

V úctě

lng. lan Socha

tajemník

Úřad městského obvodu Hrabová

Bažanova 174/4, 720 00 Ostrava—Hrabová
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From: Radomír Orkáč [mailtozradomir@orkac.cz_]

Sent: Thursday, March 7, 2019 2:35 PM

To: Socha Jan

Cc: Faicová Jana; kristina.ospalikova; jirina.kelnarova; rada

Subject: Re: 8. RMOb - roznos č.3b

Dobrý den,

nejprve poznámka na pana tajemníka, posílejte nám prosím emaily na ©ostrava-hrabovacz,

nikoliv @ >113.ostrava—hrabova.CZ

 

 Jak jsem již opakovaně říkal a navíc i maily posílal... existují emaily radaQDostrava—hrabova.cz a

zastupitelstvofá)ostrava-hrabova.cz

Možná by to již konečně mohl úřad po měsíci akceptovat.

Co se týká smlouvy s investorem bytových domů, tak jste k posouzení dali smlouvu, kterou sepsal sám

investor toho času na dovolené v zahraničí, byl jsem ve skryté kopii. Dokonce starosta nám poslal

smlouvu, jejiž tvůrce byl v metadatech právě pan Němec, čili v absolutně nezměněné podobě. Měl jsem za

to, že MY si máme sepsat požadavky a MY si máme navrhnout smlouvu, né že INVESTOR má za

nás stanovit požadavky a sepsat za nás smlouvu. Nepřekvapuje mě další selhání v této kauze, jestli jde

za starostou nebo stavebním odborem, to asi já nerozhodnu. Nicméně dle mého mají smlouvu

připravovat právníci, nikoliv investor.

Když to shrhnu, tak starosta se stavebním odborem mimo usnesení Rady souhlasí s umístěním stavby,

pak nám na Radě obce

paní Faicová lže, nepřipraví dobře materiály (důvodovou zprávu) a nakonec přes mou urgenci a přes

dohodu na Radě obce

nesepiše nikdo od nás smlouvu, ale nechá si ji úřad poslat investorem, aby záhy mohla jakákoliv dohoda

zhavarovat. To si starosta a úřad opravdu naivně mysleli, že investor něco připraví, aby to bylo ve prospěch

nás občanů???



Tohle byl poslední střípek do mozaiky, nyní po jednání Rady obce půjdu před veřejnost s pravdou ven,

včetně získaného dokumentu,

ze kterého je patrné, že starosta a stavební odbor se nezastávají občanů, ba naopak, jednají

prokazatelně proti nim a za zády ostatních.

Celou kauzu již prošetřuje kontrolní výbor, nemohl jsem si tento postup nechat pro sebe, přestože mina

magistrátě radili, abych to dal na policii. Já si myslím, že veřejná ostuda je lepší než nějaké tahanice přes

trestní oznámení. Navíc si myslím, že se tak stalo V souladu s legislativou, bohužel V neprospěch občanů a

za zády tehdejších Radních. Jestliže má investor získat chybějící souhlas a získá ho od starosty během

jednoho dvou dnů, tak to smrdí a velmi těžce!

Kdo neví, o čem mluvím, zjistí to na jednání Rady obce. Prosím, aby se kontrolní výbor nechal na toto

jednání přizvat.

Podrazáctví, lži a házení klacků pod nohy opravdu tolerovat nebudu... !!! To se radši budu poroučet, což

sice oceníte, ale na křivárnách se podílet nehodlám.

čt 7. 3. 2019 V 13:57 odesílatel Socha Jan <JSocha©ostrava—hrabova.cz> napsal:

I.»

Zveme Vás na 8. jednání RIVlOb ve středu 13.3. 2019 v 14:30 do kanceláře starosty IVIOb a zasíláme

materiály, roznos 3b.

 

Ing.Jan Socha

tajemník

Úřad městského obvodu Hrabová

Bažanova 174/4, 720 OO Ostrava—Hrabová

T +420 599 420 109

M+725 940 318

E JSocha@ostrava-hrabova.cz

W www.05trava-hrabova.cz
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Socha Jan
m

Od: Faicová Jana

Odesláno: 26. března 2019 7:06

Komu: Socha Jan

Předmět: FW: Žádost o poskytnutí informací o Drtičce energetických směsí v Hrabové

To je milá odpověď, Viďte? Napsala jsem mu, že je ubožák.

From: Radomír Orkáč [mailto:radomir©orkac.cz]

Sent: Tuesday, March 26, 2019 6:54 AM

To: Faicová Jaya

Subject: Re: Zádost o poskytnutí informací o Drtičce energetických směsí v Hrabové

Když jste pokoj měla, dopadlo to špatně. Hůře to dopadnout nemůže, protože takhle bude mit alespoň

veřejnost přehled, jak do teď úřad pracoval. Já nemám co ztratit, naopak, občané mi posílají další a další

podezřelé postupy úřadu a starosty.

Když není dále předána ani petice občanů a řeší to i kontrolní Výbor, věřte, že to jednou pro vás dobře

nedopadne. Průser s bytovými domy, zadržování informací 11 drtičky (plus jedna věc, kterou prověřují), RD

styl na žižkově jsem ještě neměl aničas prověřit... mlýny melou a nejlepší na tom je, že je stačilo pouze

pootočit a ony se točí už samy.

Dávejte na sebe pozor (myšleno komu Věříte), protože jak mi před smrtí říkal Petr Novák, starostovi,

Dolej škovi a tajemníkovi nikdy nevěř. Jen nevím, proč nezmínil Vás, když to všechno kryjete a snažíte se

bojovat proti mně. Já Vás mám na párku, vaše chyby se mi hodí, protože na úřadě jako člen vedení obce

chyby bez přiznání (chyby děláme Všichni) dolerovat nebudu. “Zákopový test” vychází jasně...

Mějte fajn den,

Odesláno z iPhonu

 

26. 3. 2019 V 6:27, Faicová Jana <.lFaicova©ostrava—hrabova.cz>:

Dobrý den,

já nečekám Vaše ocenění, mé přání je, abyste dal už konečně pokoj, abychom mohli všichni

v klidu pracovat pro blaho občanů.

Faicová

From: Radomír Orkáč [mailto:radomir©orkac.cz]

Sent: Monday, March 25, 2019 2:11 PM

To: Faicová Jana

Subject: Re: FW: Žádost o poskytnutí informací o Drtičce energetických směsí v Hrabové

Vážená paní Faicová,

já jsem požádal o přeposlání informací Vaši kolegyni. Jestli si přidáváte starosti tím, že to

musí jít přes Vás,

tak to je Váš problém. Rozhodně to oceňovat nebudu a co se týká poskytnutí informace dnes,

 



tak dnes už mi to

nebylo k ničemu.

S přáním pěkného dne,

po 25. 3. 2019 V 13:20 odesilatel Faicová Jana <JFaicovaúDostrava-hrabova.cz> napsal:
 

Tento text Vám byl „zadržen“, protože moje pracovní doba v pátek končí ve 12.00 hod.

Mohl byste ocenit, že jsem Vám odpověď poslala hned 7.29 hod. Tedy ještě před moji

oficiální pracovni dobou v 8.00 hod.

Kdybych Vám ho neposlala vůbec, myslím, že by Vás trefil šlak.

Chtěla bych Vás upozornit, že nejste jediný klient se kterým jednám, nechte prosim prostor

i ostatním občanům.

From: Radomír Orkáč [mailto:radomirgaiorkac.cz]

Sent: Monday, March 25, 2019 11:02 AM

To: Faicová Jana

Subject: Re: FW: Žádost o poskytnutí informací o Drtičce energetických směsí v Hrabové

Dobry den,

dekuji za informace.

Vubec nerozumim tomu, proc mi tento text byl "zadrzovan" (prestoze jsem si ho vyzadal,

protoze ho jiz meli obcane), ale ve vasem pripade me to, priznam se, uz neprekvapuje. Ja

jsem informace potreboval V patek a jak jsem psal v odpovedi Vasi kolegyni, pokud mi to

nebude poslano (v patek), jiz to posilat nemusite.

"Dobrý den, na základě instrukcí mé vedoucí, jsem Váš dotaz přeposlala k odpovědi jí (také

obdržela e—mail paní Vltavské s odpovědí panu Poláčkovi).

S pozdravem

Ing. Hana Šochmanová

Úřad městského obvodu Hrabová"
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Socha Jan

Od: Trávníček Igor

Odesláno: 1. března 2019 9:58

Komu: Orkáč Radomír

Předmět: RE: bezpečnostní riziko

Jistě, pokud se rozhodneme, můžeme mít server mimo Ovanet. Nemáme—li ho fyzicky na úřadě ale u soukromé

společnosti, musí s ní být uzavřená smlouva. Před uzavřením detailní smlouvy nemělo dojít k úpravě lVIX záznamu

v DNS.

Igor

From: Radomír Orkáč [mailto:radomir©orkac.cz]

Sent: Friday, March 1, 2019 9:47 AM

To: Trávníček Igor

Subject: Re: bezpečnostní riziko

pá 1. 3. 2019 V 9:37 odesilatel Trávníček Igor <ITravnicek©ostrava—hrabova.cz> napsal:
 

Na radě jsme se bavili o tom, že nemáme kde hostovat web obce.

Pokud vím, tak zrovna ty ses mě ptal, proč je webhosting tak drahý. Já Ti řekl, že to není webhosting, ale

vlastní virtuální server, protože tam umístíme směrování pošty a tiketovací systém.

Na webhosting vystavila paní Ziobrová objednávku.

Objednávka je v příloze.

Z úřadu nikdo nedal pokyn lVIiramu k přesměrování naší domény.

MIRAMO vytvořilo objednaný virtuální server, který je pod mou správou, stejně tak je pod mou správou

DNS.

Miramo nemá možnost nikam směrovat NASI doménu, k tomu jsem oprávněn já a to usnesením Rady obce.

Toto je bez smlouvy, která řeší GDPR a spoustu dalších právních itechnických podrobností nemožné.

My na tom serveru žádné osobní informace zatím nezpracováváme, máš jiný názor?

Maily se tama pouze směřují. Web obce tam ještě není. A konečně já smlouvy nemám na starosti.

Mrzí mě, že jsem dnes naposled, protože by mě zajímalo, na základě jakého pokynu to Miramo dělá.

 



 

MIRAMO NIC NEDĚLA. Máme vlastní vuírtuální server! MIRAMO nám zřídilo na základě objednávky

server, který je náš, našeho MO. My ho vlastníme a nikdo k němu nemá přístup. NIKDO! Je to šifrované a

přístup tam je možný pouze přes SSH klíč.

Dle mého názoru to dělá bez oprávnění.

Co dělá bez oprávnění? MIRAMO nám nic nespravuje!

V případě pár mailových adres zastupitelů vcelku o nic nejde, výrazný problém je ale s přesměrováním veškeré

elektronické agendy státní správy. To je bezpečnostní riziko aje potřeba to okamžitě řešit.

Vidím, že jsi očkován někým z magistrátu. To co píšeš je nepravda.

Klidně zavolej a vysvětlíš mito, v opačném případě to beru za vyřešené.

Igor

From: Radomír Orkáč [mailto:radomir@orkac.c;;]

Sent: Thursday, February 28, 2019 4:30 PM

To: Trávníček Igor

Subject: Re: bezpečnostní riziko

Igore, neodpověděl jsi mi. Neodpověděla mi ani pani Ziobrová, která objednávku podávala.

Nemáme tedy smlouvu se společností MIRAMO o poskytnutí vlastního virtuálního serveru?

Včem je tedy problém, že naši doménu směřujeme na náš virtuální server?

čt 28. 2. 2019 V 1:56 odesílatel Radomír Orkáč <radomir©orkaccz> napsal:

 

Omlouvam se, ale mam tam pravopisnou chybu (mi spolecnosti), pravdepodobne kvuli tohoto preklepu jsi

mi neodpovedel.

Pokud je neco absolutne spatne, ma se to resit hned. Pokud jsi mi hned po volbach slíbil, ze budes

pracovat

klasických 8 hodin denne a na urade jsi minimalne (opet jsem vcera na tohle resil "stiznost"), vecer mi

napises (kdy tedy ocekavam, ze

alespon tehdy intenzivne pracujes) a ja mam za to, ze cekas na odpoved a nereagujes, tohle je zatracene

spatne .

Ocekavam, ze mi behem dneska zavolas, jakto, ze nemame nas virtualni server zasmluvnen, protoze

jestli ho mame zasmluvnen, doufam, ze mi vysvetlis, proc me takto hloupymi vecmi bez provereni

zatezuj es.



st 27. 2. 2019 v 21 :47 odesílatel Radomír Orkáč <radomir©orkaocz> napsal:

 

st 27. 2. 2019 V 21 :42 odesílatel Trávníček Igor <ITravnicek((Dostrava-hrabova.cz> napsal:
 

Momentální nastavení je takové, že primárním serverem pro doménu ©ostrava—hrabovacz je soukromé

s.r.o. bez jakéhokoliv zasmluvneni. To je absolutně špatně a otvírá to prostor k možným spekulacím.

Státní správa nemůže být takto odkloněna.

Cožpak objednávka na virtuální server a zaplacení nešlo od mas??? Mi společnosti MIRAMO neplatíme

za virtuální server???

Dne 27. 2. 2019 20:23 napsal uživatel Radomír Orkáč <radomir©orkaccz>:

 

Odesláno z iPhonu

27. 2. 2019 v 17:53, Trávníček Igor <ITravnicelďďostrava—hrabova.cz>:
 

Vážený pane radní, ahoj Radku,

v

usnesením c. 3/93.) RMOb 2 12.12.2018 jsi byl pověřen správou & zodpovědností za

webhosting, DNS záznamy a zřizování, úpravu či rušení emailových adres domény

ostrava—hrabova.cz

Na 4. jednání RMOb 9.1.2019 jsi informoval radní o jednání s Ovanetem ve Věci zřízení

emailových adres pro zastupitele a další služby. Dále jsi informoval, že navrhneš firmu,

která webhosting pro obecní web zajistí. Na tento podnět byl úřadem objednán

webhosting u firmy MIRAMO s_.r_Q. Albrechtičky na dobu do 18.8.2019.

Na 5. jednání RMOb 23.1.2019 za účasti ředitele OVANETu Ing. Hrotíká jsi byl vyzván,

abys předložil koncepci a speciňkoval požadavky na rozšíření elektronických služeb pro

zastupitele, odborné komise a veřejnost.



Co ma Ovanet s nami spolecneho? Ja memohu ukolovat je, oni nemohou ukolovat nas.

Dne 22.2.2019 obdržel MOb dopis od MMO, odboru projektů IT služeb a outsourcingu nazvaný

„Oznámení bezpečnostního incidentu, zjištěného dne 21.2.2019“, který zasílám V příloze.

Podle zjištění dochází k neřízene'mu přesměrování e-mailové pošty v doméně ostrava—hrabova. cz na

server společnosti MIRAMO s.r.o. Odpovědnost za nakládání s poštou tím přešla do rukou

technického správce domény městského obvodu. Pokud při správě dochází ke zpracování osobních

údajů, je obvod povinen mít uzavřenu smlouvu mezi správcem a zpracovatelem osobních údajů dle

GDPR.

Tak uzavreme. At to pripravi urad.

Na základě těchto informací očekávám vyjádření, jak je naloženo s citlivými daty, osobními údaji i

elektronickou komunikací MOb a UMOb a zda není V rozporu s GDPR.

Emaily nej sou na serveru ukladany. Zda to neni v rozporu, to at posoudí urad pres garanta gdpr.

Dále žádám o zpracování koncepci a o specifikaci požadavků na rozšíření elektronických služeb pro

zastupitele, odborné komise a veřejnost.

V dobe, kdy jsme to resili, tak tato moznost nebyla. Pokud porusujeme gdpr, pak by se to melo dat

doporadku. V takovem pripade bylo gdpr porusovano vzdy, protoze jsou posilany informace na

soukrome maily zastupitelu.

Vzhledem k akutnosti této situace očekávám vyjádření co nejdříve.

Presuneme postu pryc od ovanetu.

Na pristi Rade obce se o tom usnesem.

Prosim, at urad pripravi smlouvu na gdpr s poverencem pro webhosting a mailhosting.

Webhosting je stale u predchoziho poskytovatele a pokud neco porusujeme, pak uz od lonskeho dubna.
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Socha Jan
_

_

Od: Seznam Email <rostadoktor©seznamcz>

Odesláno: 16. ledna 2019 12:16

Komu: Trávníček Igor; Kopitzová Vladislava; Socha Jan

Kopie: zastupitelstvoHrabova

Předmět: RE: FW: stížnost RO

Vážení kolegové a kolegyně, pane starosto, paní místostarostko a pane tajemníku.

Chtě - nechtě musím oficiálně reagovat na rychlou odpověď zastupitele pana Slívy.

Nejsem příznivcem těchto internetových diskuzí a nechce se mi věřit, že pan kolega Slíva nepochopil, čeho

se podání týká. Myslím, že všichni musíme V komunální politice dodržovat jistá psaná i nepsaná pravidla a

legislativu, jinak hrozí anarchie, kde si dělá každý svévolně, co se mu zamane.

Pan zastupitel M. Slíva uvádí ve své odpovědi dezinformací. Nespojují se nijak dva nesouvisející prostory.

Po přečtení stížnosti je jasné porušení usnesení rady za strany pana RO. Z toho tedy vyplývá, že ztížnost je

správně adresovaná. Rada by si vzhledem k udržení respektu měla pohlídat svá usnesení a jejich

dodržování.

Facebooková stránka Ostrava—Hrabová byla založena neznámou osobou nelegálně, bez usnesení orgánů

MOb Hrabová & s velkým znakem obce. Pokud vím, bez souhlasu rady ev. zastupitelstva nelze „velký“ znak

použít jiným subjektem. Jsou na to všechno paragrafy: poškozování cizích práv a podvod.

Facebooková skupina Hrabová, spravovaná redakcí hrabovainfo, je skupinou této nelegálně zřízené

facebookové stránky Ostrava—Hrabová. Dokonce je MOb Hrabová i správcem fcb skupiny Hrabová. ..

Pánové Orkáč a Slíva zřejmě spoléhají na neznalost zastupitelů ohledně internetové komunikace a

legislativy ve věci poškozování cizích práv a podvodného chování. Jako internetoví „profesionálové“ si

svého závažného pochybení musí být logicky vědomi.

Musím závěrem konstatovat, že závažných chyb pana radního Orkáče přibývá a že si v komunálním

prostoru MOb Ostrava — Hrabová dělá doslova co chce a opakovaně si přisvojuje pravomoci, které mu

nepřísluší.

S pozdravem všem MUDr. Gromnica, Ph.D. zastupitel

From: Milan Slíva [mailto:sliva@fi.cz]

Sent: Wednesday, January 16, 2019 9:35 AM

To: rostadoktor@seznam.cz; Trávníček Igor starosta; Kopitzová Vladislava Z; Socha Jan — tajemník Hrabová

Cc: Zastupitelstvo

Subject: Re: FW: stížnost RO

Přeji všem příjemný den,

vzhledem k tomu, že již facebooková skupina Hrabová není ve správě obce, je stížnost chybně adresovaná.

Pokud mají stěžovatele dojem, že je stránka V rozporu s platnou legislativou, měli by na to upozornit přímo

redakci Hrabovainfo, která stránku aktuálně spravuje.

Přestože původní formulace nedávala důvod si myslet, že se jedná o oficiální stránku, abych vyšel

stěžovatelů vstříc, přeformuloval jsem předmětnou větu v popisu popisu skupiny na „Facebooková skupina

věnovaná městskému obvodu Ostrava-Hrabová.“, která již vylučuje mylnou interpretaci ve směru

„oficiálnosti“.

Dále si dovoluji upozornit, že stěžovatelé spojují dohromady dva nesouvisející prostory - facebookovou

skupinu Hrabová, která je nyní ve správě Hrabovainfo a facebookovou stránku Ostrava-Hrabová, která

přísluší obci.

 



Za redakci Hrabováinfo

Milan Slíva

Dne 16.1.2019 V 8:56 Seznam Email napsal(a):

Dobrý den,

V příloze posílám stížnost na nedodržení usnesení rady MOb Ostrava — Hrabová č. 3/93 ze dne

12.12.2018. Žádám projednání a nápravu vzniklé situace.

S pozdravem a úctou

IVIUDr. R. Gromníca, Ph.D.

Zastupiteš íVIOb Ostrava —Hrabová

 


